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朝陽科技大學
092學年度第2學期教學大綱
Course Schedule
	當期課號
	5005
	Course Number
	5005

	授課教師
	李宜娟
	instructor
	LEE,YI CHUAN

	中文課名
	進階幼兒美語
	Course Name
	Teaching English to Young Children (Advanced level)

	開課單位
	幼兒保育系(四春)四C
	Department
	

	修習別
	選修
	Required/Elective
	Elective

	學分數
	2
	Credits
	2

	課程目標
	此課程以培育學生成為專業幼兒英語師資為主，課程內容兼具理論與實務。透過此課程，學生能知曉如何針對不同年齡之幼兒設計不同的教案與活動，並能習得各種教學策略與教學資源。
	Objectives
	The course is intended to educate students to become professional English teachers of young children.  The content combines theories and practices.  The objectives of the course are to help students design lesson plans for children of different ages, and develop their professional competence in instruction, classroom management, and teaching strategies and resources.

	教材
	講授, 示範, 引起動機, 分析與解釋, 學生實際教學演示
	Teaching Materials
	The teacher will demonstrate students how a good children's English teacher should be. The teacher will stimulate the students' learning motivation and cultivate their teaching abilities. The teacher will also instruct the students different teaching strategies through students' demonstrations.

	成績評量方式
	出席與參與...10％, 作業...30%, 期中考...30%, 教學演示...30%
	Grading
	attendance and participation...10%, assignment...20%, mid-term exam...30%, demonstration...40%

	教師網頁
	

	教學內容
	此課程主要是以培育學生成為專業幼兒英語師資為主, 課程內容兼具理論與實務, 教授學生如何針對不同年齡之幼兒設計不同的教案與活動,並提供學生各種教學策略與教學資源. 教學目標有五:(1)充實學生字彙句型與正音之能力, (2)增進學生設計教案之能力, (3)使學生懂得應用各種幼兒英語教學策略, (4)協助學生擬定適切之教學計劃, (5)使學生具備實際教學且具有個人風格之能力
	Syllabus
	This course is designed to provide professional trainings for those students who wants to be qualified children English teachers in the future. The content of the course includes(1)vocabularies, sentances, and pronouncation; (2)teaching lesson plans; (3) teaching strategies; (4) teaching program, and (5)teaching abilities.


尊重智慧財產權，請勿非法影印。

